
 
PROTOKÓŁ Nr XI/2007 

z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy 
w dniu 29 października 2007r. 

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad sesji.  
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Przedstawienie projektów uchwał. 
5. Przyjęcie uchwał. 
6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieŜące. 
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
8. Zakończenie sesji. 

 
Przebieg sesji: 
Ad. 1- 3 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych 
gości oraz stwierdził prawomocność sesji – obecnych 11 radnych (spóźnieni radni: Grzegorz 
Sztoler, Grzegorz Gwóźdź, Grzegorz Tomala).  

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 11 głosów –za. 

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie – 11 głosów – za. 

Ad.3 

Przedstawienie projektów uchwał: 

Uchwała Nr XI/44/2007 w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych  
w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez gminę 
Bojszowy oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

PowyŜszy projekt, wycofany na poprzedniej sesji, został przedstawiony przez Panią Longinę 
Giedwiłło. 
Uwzględniono proponowane poprawki, ponownie uzgodniono ze związkami zawodowymi 
ZNP oraz „Solidarność” w Tychach. 
Regulamin udzielania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli-stanowi załącznik nr 1 do uchwały. 
Wniosek o przyznanie pomocy zdrowotnej- stanowi załącznik nr 2  do uchwały. 
Środkami z funduszu budŜetu gminy na świadczenia w ramach pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli, dysponuje dyrektor danej szkoły i przedszkola. 

Bez uwag radnych. 

Uchwała Nr XI/45/2007 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2008”. 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy Longina Giedwiłło  

Program nie uległ zmianie w stosunku do roku 2007 i składa się z 6 rozdziałów: 

• Rozdział 1– postanowienia ogólne 

• Rozdział 2 – cele programu 

• Rozdział 3 – formy i zasady współpracy 

• Rozdział 4 – zlecenie realizacji zadań publicznych 
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• Rozdział 5 – priorytety Gminy Bojszowy  
Na podstawie dotychczasowych doświadczeń uznaje się za priorytetowe następujące 
zadania publiczne Gminy Bojszowy w roku 2008: 

a) upowszechnianie kultury fizycznej i sportu;  
b) promocja i organizacja wolontariatu, 
c) ochrona i promocja zdrowia; 
d) pomoc społeczną, w tym pomoc rodzinom i osobom w trudnej sytuacji Ŝyciowej oraz 

wyrównywanie szans tych rodzin i osób; 
e) promocję zatrudnienia i aktywizacji zawodowej osób pozostających bez pracy i 

zagroŜonych zwolnieniem z pracy;  
f) organizacja wydarzeń kulturalnych i edukacyjnych, w szczególności koncertów, 

występów artystycznych, spektakli, konkursów, wystaw, dyskusji, prelekcji oraz 
podtrzymywanie tradycji narodowej, obywatelskiej i kulturowej jak równieŜ ochronę 
dóbr kultury; pielęgnowanie polskości oraz rozwoju świadomości narodowej, 

g) krajoznawstwa oraz wypoczynku dzieci i młodzieŜy.  
• Rozdział 6 – przepisy końcowe 

Bez uwag radnych. 

Uchwała Nr XI/46/2007 w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Gminy Bojszowy. 
 
Wygaśnięcie mandatu dotyczy zmarłego radnego Pana Czesława Hachuła. 
Bez uwag radnych 
 
Uchwała Nr XI/47/2007 w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy Pani Longiny 
Giedwiłło o obowiązku przedłoŜenia „oświadczenia lustracyjnego”. 

Uchwała Nr XI/48/2007 w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Pani ElŜbiety 
Kubeczko o obowiązku przedłoŜenia „oświadczenia lustracyjnego”. 

Podjęcie dwóch powyŜszych uchwał jest konieczne, zgodnie z ustawą o ujawnieniu 
informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944-1990 oraz treści tych 
dokumentów.  

Bez uwag radnych. 

Uchwała Nr XI/49/2007 w sprawie zmiany uchwały Nr VI/34/2007 Rady Gminy Bojszowy  
z dnia 23 kwietnia 2007r. w sprawie ustalenia wysokości diet i zasad zwrotu kosztów podróŜy 
radnych. 

Zmiana paragrafu 4 wymienionej wyŜej uchwały polega na określeniu wysokości diet, a nie 
powoływanie się na rozporządzenie, które te stawki ustala. 

Bez uwag radnych.  

Uchwała Nr XI/50/2007 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Tychach oraz 
do Sądu Okręgowego w Katowicach. 

Sekretarz Gminy Longina Giedwiłło odczytała protokół z posiedzenia zespołu opiniującego 
kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Tychach i Sądu Okręgowego  
w Katowicach z dnia 1 października 2007r. 

Pozytywnie zostały zaopiniowane dwie kandydatury na ławników – Pan Kazimierz 
Brzeziński oraz Pan Andrzej Seweryn. 
Ze względu na nie dostarczenie w terminie brakujących dokumentów negatywnie 
zaopiniowano następujące kandydatury- Pani Beata Gancarczyk, Pani Irena Gembołyś,  
Pani Henryka Śliwa. 
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Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor ogłosił głosowanie tajne dotyczące wyboru 
kandydatów na ławników. 

W skład Komisji Skrutacyjnej, za ich zgodą weszli: przewodniczący – Antoni Wilczek, 
członek – Krzysztof Ścierski. 

 Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania dotyczące wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Tychach z dwoma kandydatami. 

Po głosowaniu Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z przeprowadzenia 
wyboru ławników. 

W wyniku głosowania tajnego ławnikami do Sądu Rejonowego w Tychach zostali 
wybrani: Pan Kazimierz Brzeziński oraz Pan Andrzej Seweryn. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do glosowania stanowią załącznik  
do niniejszego protokołu. 

Ad.4 
Przyjęcie uchwał: 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych (nie głosował radny Adam Wybraniec, który wyszedł 
z sali) 

Uchwała Nr XI/44/2007 w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych  
w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli prowadzonych przez gminę 
Bojszowy oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

13 głosów - za 

Uchwała Nr XI/45/2007 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2008”. 

13 głosów - za 

Uchwała Nr XI/46/2007 w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Gminy Bojszowy. 

12 głosów – za 

 
Uchwała Nr XI/47/2007 w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy Pani Longiny 
Giedwiłło o obowiązku przedłoŜenia „oświadczenia lustracyjnego”. 

13 głosów - za 

Uchwała Nr XI/48/2007 w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy Pani ElŜbiety 
Kubeczko o obowiązku przedłoŜenia „oświadczenia lustracyjnego”. 

13 głosów - za 

 

Uchwała Nr XI/49/2007 w sprawie zmiany uchwały Nr VI/34/2007 Rady Gminy Bojszowy  
z dnia 23 kwietnia 2007r. w sprawie ustalenia wysokości diet i zasad zwrotu kosztów podróŜy 
radnych. 

13 głosów - za 

Uchwała Nr XI/50/2007 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Tychach oraz 
do Sądu Okręgowego w Katowicach. 

PowyŜsza uchwala została przyjęta w wyniku głosowania tajnego. 
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Ad.5 
Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieŜące. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy Marka Kumor za okres 0d 26.09-29.10 br. 

1. Udział w VII Powiatowym Turnieju w Piłce NoŜnej Gimnazjów Powiatu 
Bieruńsko-Lędzińskiego o Puchar Wójta Gminy Bojszowy – w Bojszowach. 

2. Turniej Strzelecki na Strzelnicy KS „Piast” w Bieruniu Nowym o Puchar 
Przewodniczącego Rady Miasta Bieruń (IV miejsce – druŜyna, II miejsce – 
indywidualnie). 

3. Bieg „od Jana do Jana”. 

4. Jubileusz 25-lecia Gminy Miedźna. 

5. Udział w zebraniach z mieszkańcami. 

6. Spotkanie w ramach Konwentu Powiatowego w Imielinie. 

7. Spotkanie – hala sportowa Bojszowy – świetlice środowiskowe GOPS. 

8. Turniej o Puchar Wójta Gminy Bojszowy dla oldbojów Powiatu Bieruńsko-
Lędzińskiego. 

9. Udział w spotkaniu z członkami Kół Emerytów i Rencistów Bojszowy i 
Bojszowy Nowe w ramach „Dnia Seniora” 

10. Uroczystości związane z rocznicą nadania imienia Gminnej Szkole 
Podstawowej w Świerczyńcu. 

11. Gala Budo-Polska. 

12. Występ zespołu „Śląsk” (gratulacje dla organizatorów występu). 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

- nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych i obowiązkowe złoŜenie korekt, 

- projekt uchwały w sprawie zasad i warunków wyłapywania bezdomnych zwierząt na    
  terenie Gminy Bojszowy - do wglądu w teczce Komisji Przestrzegania Prawa Ładu  
  i Porządku Publicznego, 

- Halowy Turniej Rad Miast i Gmin Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego w Piłce NoŜnej 
  o Puchar Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy w dniu 24 listopada 2007r. godz. 830 

   w hali sportowej w Bojszowach . 

Wójt Gminy Bojszowy przekazał sprawozdanie międzysesyjne z najwaŜniejszych wydarzeń 
w gminie: 

• NIK – kontrola od 11.08 do 05.10 br. dotyczyła spraw: finansów, zadłuŜenia, 
przetargów, umów. 

• Odbyły się spotkania z mieszkańcami (pozostały tylko Bojszowy). 

• Występ zespołu „Śląsk” – członkowie zespołu wyrazili zadowolenie z występu w hali 
(super akustyka, publiczność, organizacja). 

•  Remonty CO w domach nauczyciela (z powodu ciągłych nakładów na utrzymanie 
domów nauczyciela, czynimy starania w celu zbycia tych mieszkań po cenach 
preferencyjnych, są osoby zainteresowane nabyciem, chcemy zatrzymać jedno 
mieszkanie kryzysowe w Bojszowach Nowych). 
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• Zakup części wykładziny na halę sportową  ( m.in. na planowane, wspólne spotkanie 
seniorów). 

• Prace przy rowach. 

• Rozstrzygnięcie przetargu na oświetlenie ul. Dąbrowa. 

• Rozstrzygnięcie przetargu na zimowe utrzymanie dróg (wzrost stawek o 7% 
w stosunku do roku ubiegłego). 

• Trwają prace nad projektem budŜetu. 

• Trwają prace nad stawkami podatkowymi (projekty uchwał na następnej sesji). 

• SprzedaŜ działki w Bojszowach Nowych przy ul. Ruchu Oporu ( działkę za lokalem 
„Grof” wystawiono po raz drugi do przetargu). 

• Skarga na działalność Wójta Gminy – zarzuty w kwestii źle ogłoszonego przetargu 
 w sprawie sprzedaŜy działki w Bojszowach Nowych. Na przyszłej sesji będzie 
stosowny projekt uchwały. 

•  Przetarg dotyczący sprzedaŜy działek w Międzyrzeczu – 24.12.2007r. (Studium i 
przyjęcie planów miejscowych dla tych terenów). 

• Działki zajęte pod drogi – wyjaśnienie stanu prawnego. 

• Postępowania w zakresie ULI – kanalizacja Tychy ( zadanie na kwotę 400 mln zł, 
setki decyzji, sprawy te bardzo obciąŜają Referat Architektury). 

• Spółka „Master”  - polityka w zakresie gospodarki odpadami – szczegółowe 
informacje Wójta w tej sprawie. 

• RPWiK – dokładne wyjaśnienia na temat wypracowanego porozumienia. 

• Realizacja ostatniego, V etapu „niskiej emisji”.  

 

Zapytania i interpelacje radnych: 

Radny Henryk Kostyra – jako przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ładu  
i Porządku Publicznego zasugerował, aby na sesji nie zadawać pytań w sprawach, które 
moŜna załatwić w Urzędzie Gminy.  

Radny Grzegorz Sztoler – nie zgadza się z sugestią radnego Henryka Kostyry stwierdzając, 
Ŝe byłoby to ograniczenie działalności radnego. Osobiście będzie korzystał z kaŜdej okazji 
Ŝeby zgłosić interpelację, czy zadać pytanie, poniewaŜ nie zawsze ma moŜliwość być  
w Urzędzie Gminy, 

- zwrócił uwagę na nową stronę internetową Urzędu Gminy i zapytał, czy nie moŜna by    
  dołączyć do niej forum dyskusyjnego? 

- prosi o wyjaśnienie, dlaczego firmy oczyszczania, odmawiają wywozu popiołu? 

- kiedy będą kontrolowane umowy z tymi firmami? 

- prosi o interwencję w nadzorze budowlanym w sprawie rozbiórki rudery przy  
  ul. Międzyrzecznej. 

Radny Robert Seweryn – wyraził dezaprobatę w sprawie wypowiedzi radnego Henryka 
Kostyry wspominając, Ŝe sprawa odwodnienia osiedla, o którą nie raz pytał, ciągnie się 
bezskutecznie od 1992r.,i zapewnił, Ŝe o sprawy publiczne będzie pytał na sesji. 
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Radny Piotr Wróbel – przekazał sprostowanie do wypowiedzi radnego Henryka Kostyry, 
nawiązując do tego, Ŝe obecnie jest tylko 3 członków KPPŁiPP oraz, Ŝe kaŜdy radny ma 
prawo wziąć udział w posiedzeniach komisji w celu omówienia nurtujących tematów. 

Radny Antoni Wilczek – w kwestii odwodnienia, przyznał rację radnemu Robertowi 
Sewerynowi, stwierdzając jednocześnie, Ŝe głównym powodem podtopień jest zasypanie 
rowów przez mieszkańców.  

Radna Irena Brzezińska – prosi o wyjaśnienie mieszkańcom, najlepiej na łamach „Naszej 
Rodni” tematu wykorzystywania skały płonnej na terenie naszej gminy, 

- nasza gmina otrzymała III miejsce w konkursie na najpiękniejszą wieś – co za tym idzie? 

Radny Krzysztof Ścierski – przedstawił problem dotyczący egzekwowania opłat dla Spółki 
Wodnej i zapytał, czy jest moŜliwość pobierania tych składek (12 zł rocznie) przy decyzjach 
podatkowych? 

Radny Grzegorz Tomala – temat uŜycia skały płonnej interesuje mieszkańców, w związku 
z tym, zapytał, czy nadal obowiązuje zakaz składowania skały płonnej na terenie naszej 
gminy? 

- przekazał niezadowolenie mieszkańców Jedliny w związku z udostępnieniem złóŜ  
  pod  Ŝwirowisko, 

- zapytał o gwarancję wykorzystania środków unijnych na obiekty sportowe i zadeklarował  
  chęć współpracy w celu wykorzystania  jak największej kwoty? 

 

Ad. 6 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje: 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: 

Sugestia radnego Henryka Kostyry – intencją wypowiedzi radnego, jest moŜliwość 
zgłaszania i załatwienia mnóstwa spraw w Urzędzie Gminy oraz uzyskania natychmiastowej 
informacji w danej sprawie. 

Strona internetowa – jesteśmy w trakcie wdraŜania nowej strony, która sukcesywnie będzie 
rozbudowywana. Nie ma moŜliwości włączenia na stronę Urzędu Gminy forum 
dyskusyjnego.  

Wywóz popiołu – popiół jest odpadem komunalnym i bezdyskusyjnie podlega wywozowi. 

Kontrola umów – ukaŜe się apel w „Naszej Rodni” na temat konieczności zawierania umów  
na wywóz odpadów komunalnych. Znamy procentowy brak zawartych umów  
w poszczególnych miejscowościach, wiemy teŜ, Ŝe wywóz odpadów minimum raz  
w miesiącu zdaje egzamin. 

Budynek do rozbiórki –ustalenie stanu prawnego własności nieruchomości, na której  
posadowiony jest budynek, pozwoli wystąpić z interwencją w tej sprawie do Wydziału 
Nadzoru Budowlanego.   

Problem odwodnienia – sprawę odwodnienia ulic: Parkowej, Uroczej, Równej rozwiąŜe 
planowana inwestycja dotycząca ul. Świętego Jana (chodnik, nawierzchnia, kanalizacja 
deszczowa). 

Skała płonna- zasady uŜycia skały płonnej określają przepisy, które dopuszczają 
zastosowanie skały m.in. do budownictwa drogowego, czy rekultywacji. 
Zgodnie z tymi zasadami Starosta wydał zezwolenie na rekultywację zbiornika wód słonych  
z uŜyciem tego materiału. 
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Konkurs na najpiękniejszą wieś – w konkursie startowało 38 gmin, I miejsca nie było, 
II miejsce – Gmina Wilkowice, III miejsce przyniosło nam splendoru oraz nagrodę  
5 tys. zł. Środki te zostaną przeznaczone na zakup tablic ogłoszeń. 

Spółka Wodna – do płacenia składek zobowiązani są właściciele terenów, gdzie przebiegają 
rowy. Aktualnie płaci ok.200 osób i nie ma moŜliwości ściągania płatności tych składek przy 
płaceniu podatków w Urzędzie Gminy. 

świrowisko w Jedlinie –tereny przeznaczone pod balneologię nie otrzymały zgody na 
eksploatację Ŝwiru, natomiast zgodnie z ustaleniami Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego, na terenach w południowej części ul. Bojszowskiej 
(w rejonie między torem kolejowym a rzeką Korzyniec) Rada Gminy przewidziała 
eksploatację Ŝwirów i piasków. 
Właściciel, który nabył te tereny, złoŜył wniosek o ujęcie do zmian planu zagospodarowania 
przestrzennego. Procedura do tej pory nie została wszczęta. 

Środki unijne  - przeznacza się na: projekty na drogi gminne, zakup samochodu dla osób 
niepełnosprawnych, monitoring w szkole, projekty GOPS-u. 
Wójt jest otwarty na współpracę, jeŜeli chodzi o rozwój sportu, uwaŜa, Ŝe trzeba pomyśleć  
o boiskach sztucznych, z których mogliby korzystać m. in.: piłkarze, biegacze, chodziarze. 
 

Ad.7. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady Gminy 
Bojszowy” zakończył obrady sesji. 

Protokołowała: L. Kucz 
Bojszowy, dnia 12.11.2007r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


